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Az elmúlt években Európában és így idehaza is a mobilhálózati passzív infrastruktúra jelentős része 

külön infrastruktúra vállalatokba, toronycégekhez került át. Az egyre gyorsuló 5G fejlesztések, a 

költséghatékonységi igény és a zöldítés új kihívások elé állítják a toronycégeket. Formálódik az EU új 

távközlési szabályozása is (Fehér könyv, Gigabit Infrastrucure Act). Ezek árnyékában milyen jövő előtt 

állnak a toronycégek, hogyan tudják gyorsítópályára tenni a Gigabites fejlesztéseket? 

 


